
Hei 
E-posten skal til VA-avdelinga 
 
I utgangspunktet meiner me at auke i utslepp i dette tilfellet ikkje krev søknad om utslepp, men sidan det 
kan vere tvil har me skrevet ned vårt grunnlag for vurderinga. Ber om at saksbehandlar led den før ein 
startar behandling av søknaden. 
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Inger og Ingvard Jordal 
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